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Bestyrelsesmøde tirsdag den 4. november 2014 
 

Til stede: Lisbeth, Jannie, Jan, Henrik og Torben (referent) 
Afbud: Søren 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 16.09.2014 

Godkendt.  

 
3. Evaluering af Sillebroløbet 

Der blev talt om afholdelsen af Sillebroløbet søndag den 26. oktober med 
knapt 400 deltagere. I overskriftsform er nedenstående punkter noteret 
forud for evalueringsmødet med Sillebroen på torsdag. 

 En cykel bag både 5 og 10 km løberne. 

 Goodie Bags kunne evt. udleveres samtidig med aflevering af chip (dvs. 

efter løbet). Behovet/ønsket om Goodie Bags diskuteredes. 

 Flag i byen 

 Medaljer til alle børn – også dem på 5 km.  

 Marbækvej var trafikmæssigt meget kritisk med stor risiko for 
hjælpere og løbere, særligt ved tilbageløb. Politihjemmeværnet skal på 

banen. Varslingsskilte.  

 Forplejning til hjælperne skal forbedres.  

 Lydanlægget var ikke i orden.  

 Ikke tilstrækkeligt med skraldespande.  

 Gavekort til Sillebroen til hjælperne kan undværes til fordel for 
forplejning. 

 Annoncering i Lokalavisen bør forbedres.  

 Events4U eller lignende firma kan med fordel benyttes ved fremtidige 

arrangementer i forbindelse med tidtagning.  

 God stævnespeaker på trods af mangelfuldt lydanlæg.  

 Nedsættelse af styregruppe.  

 
4. Instruktørmøde den 2. december (hos formanden) 

Formanden inviterer – traditionen tro – til juleinstruktørmøde i privaten den 

2. december for instruktører og bestyrelsesmedlemmer. Invitation sendes til 
instruktørerne og bestyrelsesmedlemmerne.  

 
5. Nytårskur den 10. januar 2015 

Alle fjordløbere inviteres til den traditionsrige nytårskur lørdag den 10. 

januar 2015 kl. 18 – 02. Der er bestilt anden musik i år. Opslag om 
indstillinger til ’Årets Fjordløber’ kommer på hjemmesiden snarest muligt. 

 
6. Nyt fra kasseren 

Vi er pt. omkring 230 medlemmer i Fjordløberne. Kasseren havde afholdt et 

telefonmøde om et nyt regnskabsprogram, der hedder ”Klubmodul”. Det kan 
en masse, men behovet for alle dele af programmet er der måske ikke. Der 
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var en drøftelse af behovet for systemet. Nordea vil snarest blive aflagt et 
besøg med henblik på drøftelse af Swipp, MobilePay, PBS mv.  

 
7. Foredrag eller lign. 

Der undersøges nærmere. Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde.  

 
8. Eventuelt 

Der var intet under eventuelt. 


